
 

Športová komisia Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch 

 

 

Z Á P I S N I C A 

Z 3. zasadnutia Športovej komisie MsZ v Spišských Vlachoch 

konaného dňa 01.03.2024 

Začiatok :  17:00 

Ukončenie :  18:45 

Miesto :  galéria Mesta Spišské Vlachy 

Prítomní : Bc. Dávid Labaš – predseda komisie, poslanec MsZ  

  Ján Baloga – člen komisie (odišiel o 18:25) 

  Ing. Juraj Jánošík – člen komisie  

                       Ing. Ladislav Jurčišin - člen komisie  

  Mgr. Jozef Salaj - člen komisie  

Marek Belej – člen komisie  

   

 

Ostatní :   Ing. Svetlana Kočišová – poslankyňa MsZ 

  Ing. arch. Martin Čurilla – poslanec MsZ 

     

   

    

    

   

Neprítomní :   PeadDr. Ladislav Baluch – člen komisie  

                        Mgr. Ronald Pikla , tajomník komisie 

    

   
 

Program:    

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu  

3. Dotácie mestským športovým klubom- žiadosti na rok 2024 

4. Ochrana športovísk 

5. Rôzne, diskusia 

6. Záver  

 

 

 



 

K bodu č. 1 – Otvorenie   

Predseda komisie Bc. Dávid Labaš privítal všetkých zúčastnených. Skonštatoval, že komisia je 

uznášania schopná podľa § 10 ods. 1 Štatútu komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Spišských 

Vlachoch.  

 

K bodu č. 2 -  Schválenie programu 

Predseda komisie prečítal program komisie a dal hlasovať za schválenie programu. 

Hlasovanie :      za :6  proti : 0 zdržali sa : 0 

 

K bodu č. 3 – Dotácie mestským športovým klubom – žiadosti na rok 2024  

Kľúčom diskusie bolo nájsť  spravodlivé  rozdelenie dotácií a spravodlivé využívanie športovísk , 

energií a nájom športových priestorov. Určiť pravidlá na čo môže oddiel / klub čerpať peniaze  

z dotácií . Členovia komisie navrhujú zadefinovať do VZN, že poslanci majú právo kontrolovať 

vyúčtovanie jednotlivých klubov.  

Uznesenie komisie:  Komisia nesúhlasí s návrhom predloženého rozdelenia dotácií v rozpočte na 

rok 2024. Ms športovým klubom odporúča hľadať spravodlivejšie rozdelenia podľa dohodnutého 

kľúča a odporúča prijať spravodlivé využívanie športovísk.  

Navrhujem aby bol kľúč dohodnutý na spoločnom rokovaní finančnej a športovej komisii, MsZ 

a primátorom.  

Hlasovanie :      za : 4  proti : 0 zdržali sa : 1 

 

K bodu č. 4 – Ochrana športovísk  

Komisia bola oboznámená o danom bode v predošlom zasadnutí, kde opakovane prebehla diskusia 

o danej problematike ako je vandalizmus a poškodzovanie športovísk. Preto komisia navrhuje 

ochranu športovísk v rámci možnosti nových kamier a osvetlenia športovísk v meste. 

Uznesenie komisie: Komisia preto navrhuje, aby sa poslanci a vedenie mesta zamyslelo nad 

možnosťou zakúpenia nových kamier, resp. sledovanie výziev na možnosti zakúpenia kamier, ktoré 

by slúžili výlučne na snímanie a monitorovanie športovísk v meste. Taktiež členovia komisie 

navrhujú užšiu spoluprácu s Obvodným oddeleným PZ v Spišských Vlachoch pri ochrane 

športovísk.   

 

Hlasovanie :      za : 5  proti : 0 zdržali sa : 0 



 

 

 

 

K bodu č. 5 – Rôzne, diskusia  

Diskusia prebehla ku každému bodu programu. 

Uznesenie komisie:  Komisia zobrala všetky informácie, požiadavky na vedomie s možnosťou ich 

riešenia . 

Hlasovanie :      za : 6  proti : 0 zdržali sa : 0 

 

 

 

V Spišských Vlachoch dňa 18.03.2024 

 

 

 

 

 

Zapísal:     Bc. Dávid Labaš        
   predseda športovej komisie        


